



古寧頭大戰 DVD Guningtou Battle (DVD)

Author / 新汎亞國際多媒體有限公司 NFY International Multi-Media Co. Ltd.

Publisher / 金門國家公園管理處 Kinmen National Park Headquarters

1949年10月25日凌晨，共軍對金門猛烈攻擊，從古寧頭強行登島並四處流竄，我方海陸空並肩作戰，經歷56小時的激戰，決定了海峽兩岸對立的局面。

In the early morning of October 25th, 1949, at Guningtou, Kinmen, Chinese Communist forces mounted a fierce attack upon the ROC defenders. The 56-hour-long battle was fought on all fronts of land, sea, and air, and has since set up the deadlock across the Taiwan Strait.

風之頌－亙古不朽的恆春半島民謠 Laud of Breeze: Timeless Folk Songs of Hengchun Peninsula

Author / 許裕苗等 Yu-Miao Xu et al.

Publisher / 墾丁國家公園管理處 Kenting National Park Headquarters

本書將具有在地特色的恆春民謠起源及發展作一完整介紹。紀錄各種關於民謠的資料、歷程與記事。書末並附紀錄影片，藉由動態影像、歌聲加深對恆春民謠的認識。本紀錄片獲得文建會文化資產總管理處籌備處舉辦的2008文化資產影音徵選活動第一名的殊榮。

This book is a thorough introduction of the origin and development of Hengchun folk songs. Data, stories and notes about these local folk songs are well recorded with a documentary accompanied by the songs at the end to facilitate reader's understanding of Hengchun folk songs. The documentary has won the 1st prize of the 2008 Cultural Heritage Video and Audio Works, an award event organized by Headquarters Administration of Cultural Heritage, Council for Cultural Affairs.



「陽明山國家公園步道」解說手冊 Hiking and Working Trails in Yangmingshan National Park

Author / 陽明山國家公園 Yangmingshan National Park Headquarters

Publisher / 陽明山國家公園管理處 Yangmingshan National Park Headquarters

本書為園區內步道系統提供更詳盡完善之資訊，您可瞭解本園區18條步道路線的難易程度、海拔落差、路徑里程、時間、交通、資源特色等環境資訊，依照您的時間與體力，安排最適合自己的登山路線。本書並附一張以防水耐摺合成紙印製之2萬5,000分之一地形圖，以方便登山健行時隨身攜帶查閱。

This booklet provides detailed information on the 18 hiking trails inside Yangmingshan National Park in terms of their difficulty levels, altitude difference, mileage, time needed, transportation information, resource features, etc. Hikers may figure out on their own a hiking route that best suits themselves according to their time and stamina. Inside the booklet is a folded, water-resistant topographic chart with a scale of 1:25,000 for reference during the hike.